
 

 
  
           

Interpellation från Isabel Smedberg-Palmqvist (L) till kulturborgarråd Torun Boucher 
(V) om armlängds avstånd 
 
För oss liberaler är det viktigt med armlängds avstånd, när det gäller kulturens innehåll och 
konstnärliga val. Det gäller också programpunkter som det samtal som hölls på Kulturnatten i 
Kulturhuset med titeln Kulturdebatterna som hittade till Kulturhuset och som tog 
utgångspunkt i 00-talets diskussioner om identitet, censur, yttrandefrihet och rasism. Man kan 
ha många synpunkter på vad som uttrycks i en programpunkt men det måste våra 
självständiga kulturinstitutioner klara av att stå upp för själva, så att det inte hamnar i 
politikernas knä. 
 
Av medieuppgifter framgår att kulturborgarråd Torun Boucher i ett mejl till Kulturhusets vd 
ifrågasätter sammansättningen av panelen. 
 
Vi vill mot denna bakgrund ställa följande frågor till kulturborgarråd Torun Boucher (V): 
 

- Hur arbetar kulturborgarrådet för att se till att armlängds avstånd respekteras när det 
gäller kulturens innehåll? 

- Hur ser kulturborgarrådet på sitt agerande i samband med evenemanget på 
kulturnatten då hon i efterhand ifrågasätter panelens sammansättning? 


